
Protokół nr XXXVIII/2021 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 30 grudnia 

2021 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10, 

w godzinach od 15:00 do 16:30. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia sesji dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Agnieszka 

Lenartowicz, która przewodniczyła obradom. Wiceprzewodnicząca Rady powitała radnych 

Rady Miejskiej w Chmielniku, Burmistrza Pawła Wójcika, Zastępcę Burmistrza Małgorzatę 

Przeździk, Skarbnika Gminy Chmielnik Annę Pleban, Sekretarza Gminy Andrzeja 

Łopacińskiego, dyrektorów jednostek gminnych, sołtysów, mieszkańców Gminy Chmielnik. 

 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XXXVIII sesji dnia 30 grudnia 2021 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Protokół z XXXVIII sesji zostanie sporządzony przez Katarzynę Więckowską – zastępcę 

naczelnika Wydziału Administracji Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 13 radnych. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 13 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta 

Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Edyta Ciopińska 

 



 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za przyjęciem protokołu z XXXVII sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (6.12.2021r.) głosowało 13 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta 

Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Edyta Ciopińska 

 

4. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Do przesłanego wcześniej drogą elektroniczną, wszystkim radnym, sprawozdania 

burmistrza z prac pomiędzy sesjami pytanie zadał radny Hieronim Górski. Pytanie dotyczyło 

rozstrzygnięcia zapytania ofertowego na świadczenie usług lekarsko-weterynaryjnych dla 

bezpańskich zwierząt oraz na wyłapywanie, przejęcie i zapewnienie opieki bezdomnym 

zwierzętom z terenu gminy Chmielnik oraz zmian w tych procedurach. Burmistrz poprosił o 

udzielenie odpowiedzi na zadane pytanie obecnej na sali Jolancie Bogacz, która 

odpowiedzialna jest za ten obszar działania. Jolanta Bogacz wyjaśniła, że zapytanie zostało 

rozstrzygnięte. Wpłynęły dwie oferty od podmiotów, z którymi dotychczas były zawarte 

umowy. Jedyne zmiany jakie nastąpiły w tych umowach to ceny świadczonych usług.    

Głos zabrał także mieszkaniec gminy Chmielnik, Andrzej Nowak, który zapytał o 

ogólnodostępne sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. Burmistrz wyjaśnił, że 

sprawozdanie jest dostępne, wysyłane jest radnym oraz zainteresowanym sołtysom. Dalszą 

wypowiedź mieszkańca przerwała wiceprzewodniczaca zwracając uwagę, że na 

wypowiedzenie się będzie czas w sprawach różnych. 

 

5. Przyjęcie raportu z wykonania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Chmielnik za lata 2019 – 2020. 

Do raportu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

raport pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za przyjęciem raportu z 

wykonania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chmielnik za lata 2019 – 2020 

głosowało 13 radnych. Raport został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  



0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Edyta Ciopińska 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie wsi Ługi gm. Chmielnik. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/400/2021 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie wsi Ługi gm. Chmielnik głosowało 13 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta 

Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Edyta Ciopińska 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XI/96/2019 w 

Chmielniku z dnia 9 sierpnia 2019 r. w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Chmielnik w 

ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej”. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/401/2021 w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Nr XI/96/2019 w 

Chmielniku z dnia 9 sierpnia 2019 r. w sprawie o zapewnieniu uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Chmielnik w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta 

Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Edyta Ciopińska 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/55/07 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 7 września 2007 roku w sprawie ustalenia dni i godzin otwarcia i 

zamykania placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów 

usługowych dla ludności na terenie Miasta i Gminy Chmielnik. 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/402/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/55/07 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 7 września 2007 roku w sprawie ustalenia dni i godzin otwarcia i zamykania 

placówek handlu detalicznego, zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych dla 

ludności na terenie Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, Agnieszka 

Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, Danuta 

Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

2 - NIEOBECNI – Anita Jabłońska, Edyta Ciopińska 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy 

Chmielnik rodziny repatriantów. 

W sprawie projektu uchwały zabrał głos radny Jerzy Kulpiński, który zapytał czy uchwała 

podejmowana jest z myślą o konkretnej rodzinie i jak będzie wyglądało ewentualne osiedlenie 

się takiej rodziny w naszej gminie. Burmistrz odpowiedział, że uchwała jest wynikiem wniosku, 

który wpłynął od rodziny pochodzenia polskiego z trójką dzieci o możliwość osiedlenia się na 

terenie naszej gminy a Gmina wyraziła chęć przyjęcia tej rodziny. Podjęcie uchwały pozwoli 

na uruchomienie odpowiednich procedur m. in. pozyskanie środków finansowych z Urzędu 

Wojewódzkiego na dostosowanie mieszkania. W dalszej kolejności gmina jest zobowiązana  

zapewnić edukacje dzieciom oraz pomoc w znalezieniu pracy. Trudno powiedzieć o czasie w 

jakim uda się to zorganizować. 

Do obrad dołączyła radna Edyta Ciopińska. Od tej chwili na sali obecnych jest 14 

radnych. 

Więcej pytań nie było. Wiceprzewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XXXVIII/403/2021 w sprawie zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Chmielnik 

rodziny repatriantów głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umów najmu lokalu. 

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/404/2021 w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umów najmu lokalu głosowało 14 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040. 

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/405/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok. 

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/406/2021 w sprawie zmian budżetu na 2021 rok głosowało 14 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 



1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2022-2040.  

Wiceprzewodnicząca odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej  prognozy finansowej na 2022 rok – opinia stanowi 

załącznik do protokołu. 

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/407/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2022-2040 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2022 

rok. 

Wiceprzewodnicząca odczytała: 

- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach dotyczącej projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu; 

- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Chmielnik na 2022 rok; 

- projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2022 rok; 

- opinię Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

Wszystkie opinie stanowią załącznik do protokołu. 

Następnie wiceprzewodnicząca otworzyła dyskusje nad projektem budżetu na 2022 rok 

w której głos zabrał radny Hieronim Górski. Zapytał czy poprawa nawierzchni ulicy Granicznej 

jest zaplanowana w punkcie przebudowa dróg gminnych. Zastępca burmistrza odpowiedziała, 

że w przypadku tej ulicy zlecona jest koncepcja aby ustalić przebieg drogi, kolejny etap to 

poszukiwanie źródła finansowania oraz realizacja rzeczowa. Doraźnie prowadzone są działania 

związane z tymczasowym uregulowaniem przejazdu na tej drodze. 

Radna Danuta Orkisz zadała pytanie Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego, jakie inwestycje na 2022 rok są zaplanowane w Zreczu Małym, Zreczu Dużym 

oraz Zreczu Chałupczańskim oraz czy były brane pod uwagę jej podania. Wg informacji które 

http://chmielnik.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2021_12/BIPF5D3CFF55EE085Z/Uchwaly_RIO.pdf
http://chmielnik.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2021_12/BIPF5D3CFF55EE085Z/Uchwaly_RIO.pdf


posiada, w ostatnich latach na tym terenie jedynie została sfinansowana zamiana działki w 

Zreczu Małym oraz przyłącze do działki w Zreczu Chałupczańskim a Zrecze Duże zostało 

całkowicie pominięte. 

Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że do 15 listopada każdy z radnych dostał 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2022 rok i mógł 

wnieść do niego poprawki. Nikt z radnych nie miał wówczas uwag.  

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi radnej, przypomniał o funduszu sołeckim, który 

nie jest niczym innym jak środkami z budżetu. Dzięki funduszowi sołeckiemu, każda 

miejscowość, w każdym roku ma zapewnione środki i może przeznaczyć je zgodnie z 

potrzebami mieszkańców. Środki te, dla każdego sołectwa z roku na rok są coraz większe. Nie 

zawsze jest możliwe sfinansowanie dodatkowych inwestycji poza funduszem sołeckim, z 

różnych względów. Przypomniał, że w ostatnim czasie w Zreczu Brzozowskim zostało 

wykonane oświetlenie, na które mieszkańcy czekali wiele lat. Dodatkowo wykonano 

termomodernizację budynku Środowiskowego Domu Samopomocy w Zreczu Dużym, którego 

inwestycja kosztowała prawie 1 mln zł. Inne inwestycje o których wielokrotnie rozmawiano, 

nie zawsze są możliwe do wykonania ze względu na uwarunkowania zewnętrzne, np. przy  

budynku po byłej szkole są mieszkania w których mieszkają rodziny. Żadna miejscowość nie 

jest pomijana jeśli chodzi o wydatki inwestycyjne. Niewykonanie remontu ulicy Konopnickiej 

i dalej biegnącej drogi przez Zrecze Małe i Zrecze Chałupczańskie jest spowodowane tylko i 

wyłącznie tym, że nie jest to droga gminna. Burmistrz przypomniał również o inwestycji 

polegającej na budowie świetlicy wiejskiej w Zreczu Chałupczańskim, która była czymś 

oczekiwanym przez mieszkańców i im służy.  

Do  projektu nie zgłoszono więcej uwag. Wiceprzewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XXXVIII/408/2021 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2022 rok 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego.  

Do  projektu  nie zgłoszono więcej uwag. Wiceprzewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XXXVIII/409/2021 w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na budowę 

przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 0005T w miejscowości Piotrkowice 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  



14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 

Do  projektu  nie zgłoszono więcej uwag. Wiceprzewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XXXVIII/410/2021 w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zadania polegającego na utrzymaniu w Chmielniku filii Wydziału 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Kielcach i Lokalnego Punktu Informacyjno-

Konsultacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Kielcach głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/411/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce z 

przeznaczeniem na wsparcie działania podmiotu realizującego Zintegrowane Inwestycje 

Terytorialne ze środków POPT 2014-2020 w latach 2020-2022 głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę 

będącą uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku 

w 2022 r. 



Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/412/2021 w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną 

osobę będącą uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku w 

2022 r. głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/373/2021 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 15 listopada 2021 r. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVIII/413/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/373/2021 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 listopada 2021 r. głosowało 14 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

21. Sprawy różne. 

W sprawach różnych, radna Edyta Ciopińska, zapytała jak wygląda sprawa 

Tarnoskały, czy nadal jest pod opieka gminy czy została przekazana byłym właścicielom.  

Sekretarz  Gminy Andrzej Łopaciński odpowiedział, że obiekt zabytkowy Tarnoskała, 

został przekazany spadkobiercom. Po spotkaniu na Tarnoskale ze spadkobiercami, odmówili 

oni przyjęcia nieruchomości w związku z brakiem podziału gruntu. Wyrokiem Naczelnego 

Sądu Administracyjnego część gruntu, tzw. Sad, jest własnością Skarbu Państwa, czyli Powiatu 

Kieleckiego. Gmina dokonała wpisu w księdze wieczystej, gdzie właścicielem jest Skarb 

Państwa (Powiat Kielecki) a Powiat dokonał podziału nieruchomości i wydzielił sad, natomiast 

konserwator wyraził negatywną opinię o tym podziale. Na dzień dzisiejszy obiekt należy do 

spadkobierców, jednak nie są oni już zainteresowani przejęciem, ponieważ nie mają pomysłu 

na zagospodarowanie. Obiekt niszczeje, postępowanie prowadzi policja i trzeba czekać na 

rozwój sytuacji.  



Następnie głos zabrał burmistrz Paweł Wójcik wyjaśniając, że sprawozdania (z prac 

pomiędzy sesjami burmistrza - przyp. autora), uchwały i wszelkie materiały związane z pracą 

Rady Miejskiej są dostępne na stronie internetowej dla mieszkańców.  

Wiceprzewodnicząca zachęcała do zapoznania się również z materiałem 

przygotowanym przez ZUK, dotyczącym kosztów wywozu opon do dwóch instalacji. 

Poinformowała także, że na dzisiejszą sesję zostali zaproszeni radni powiatowi, którzy nie 

mogli uczestniczyć z uwagi na odbywającą się sesję Rady Powiatu Kieleckiego. Będą starali 

się uczestniczyć w posiedzeniach rady od następnej sesji. Przekazała noworoczne życzenia od 

Członka Zarządu Powiatu w Kielcach Mariusza Ściany. 

Andrzej Nowak przedstawił ofertę jaką znalazł w intrenecie dotyczącą cen odbioru 

opon. Wiceprzewodnicząca zaproponowała aby zapoznać się z rozpoznaniem cenowym w 

dwóch instalacjach (w Poniatowej i Promniku),  które przygotował ZUK. Okazuje się bowiem, 

że oferta o której mówił Pan Nowak na poprzedniej sesji wygląda w rzeczywistości znacznie 

gorzej niż została przez niego przedstawiona.   

Pan Andrzej Nowak wspomniał także o farmach fotowoltaicznych, w które inwestują 

gminy i dzięki nim mieszkańcy płacą mniej za energię. Następnie wypowiedział się w temacie  

konkursów ekologicznych organizowanych w szkole w Piotrkowicach. Mówił o tym, że 

pieniądze są przeznaczane na nagrody dla dzieci, a istniejące dzikie wysypisko, blisko szkoły,  

nie zostało uprzątnięte. Podczas swojej wypowiedzi poprosił o wyświetlenie zdjęć, na co nie 

wyraziła zgody, prowadząca obrady, wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz (nie zostało 

to uzgodnione przed sesją i nie miała wiedzy jakiego rodzaju są to zdjęcia – przyp. autora).  

Głos zabrała także Wiceprzewodnicząca Teresa Chwalińska, która powiedziała, że sprawa jest 

już znana komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska i że sprawy dzikich wysypisk śmieci należy 

zgłaszać do Straży Miejskiej. Andrzej Nowak odpowiedział, że złożył stosowne pisma w tej 

sprawie do gminy. Następnie zadał pytania: na co zostały przeznaczone pieniądze z grantu 

pozyskanego przez uczniów w wysokości 4800,00 zł oraz ile wysypisk zostało zlikwidowanych 

w 2019 r. za kwotę 25 tys. zł.  

Burmistrz Paweł Wójcik zaproponował Panu Andrzejowi Nowakowi zatrudnienie w 

gminie,  w związku z tym, że ma ciekawe pomysły na zmianę kierunku działalności gminy w 

pewnych obszarach. Pan Andrzej Nowak odpowiedział, że nie jest zainteresowany i ponownie 

zadał pytanie o wydatkowanie grantu. Burmistrz poprosił, aby w trybie dostępu do informacji 

publicznej zawnioskował o udostepnienie tych danych. Andrzej Nowak pogratulował gminie 7 

miejsca w kategorii gmin miejsko – wiejskich i zadał pytanie co dalej z tym zwycięstwem 

gmina chce zrobić. Burmistrz odpowiedział, że nie rozumie dlaczego nie gratuluje sobie, 

przecież jest mieszkańcem tej gminy a następnie ponowił pytanie, czy przyjmie ofertę pracy w 

„gospodarce śmieciowej”. Pan Andrzej Nowak odpowiedział, że jest emerytem i nie jest 

zainteresowany. Zarzucił również, że budując szkołę w Piotrkowicach nikt nie chciał 

skorzystać z jego wiedzy w związku z tym zbudowana szkoła jest za duża. Powiedział, że on 

był zawsze za budową szkoły ale na miarę potrzeb, poprzedzoną diagnozą demograficzną. Wg 

jego opinii szkoła jest za duża a szkoła w Zreczu była budowana niepotrzebnie.  

Wiceprzewodnicząca odniosła się do wypowiedzi dotyczącej szkoły w Piotrkowicach. 

Przypomniała jak trudny dla wszystkich był  czas kiedy przyszło podjąć decyzje w sprawie 

budowy tej szkoły. Długo zastanawiali się czy rozstrzygać przetarg, wiedząc że spowoduje to 

zadłużenie gminy i rezygnację z inwestycji w innych jej częściach oraz w mieście. 



Przypomniała o tym jak wiele osób wówczas gminie pomogło, że większość środków 

pozyskano z rezerwy budżetowej Ministerstwa Finansów, dlatego też wkład własny gminy w 

budowę szkoły był naprawdę niewielki. Dodała, że patrząc na to teraz, to była dobra decyzja i 

jej nie żałują.  

Andrzej Nowak odpowiedział, że obiekt jest za duży jak na potrzeby tej miejscowości 

i teraz trzeba coś robić w zakresie jej rozwoju, bo jest potrzeba sprowadzić ludzi, ponieważ  

obwód piotrkowicki „nie wydoli na taką szkołę”. Wiceprzewodnicząca powiedziała, że 

konsekwencje budowy szkoły nie ponosi obwód piotrkowicki, ale cała gmina Chmielnik. Na 

tym dyskusje zakończono. Pan Andrzej Nowak dodał, że zwróci się na piśmie do UMiG w 

Chmielniku aby uzyskać odpowiedź na nurtujące go pytania. 

Zabierając głos burmistrz, przypomniał sytuacje, gdzie Pan Andrzej Nowak ogromnie 

cieszył się z rozstrzygniętego przetargu i dopingował w działaniach zmierzających do tego aby 

ta szkoła powstała. Wyraził swoje zdziwienie tym, że niektórzy mieszkańcy już zapomnieli jak 

trudne warunki panowały w starym budynku szkoły i teraz robią wielki problem z tego że 

szkoła jest za duża. Zarzucił Panu Andrzejowi Nowakowi, że w czasach kiedy był dyrektorem 

szkoły w Piotrkowicach a burmistrz radnym dwóch kadencji (2006-2014 – przyp. autora), ten 

nie bywał na sesjach i nie zgłaszał, że w szkole nie ma warunków do tego aby prowadzić zajęcia 

(dzieci marzły w szkole, na zajęciach siedziały w kurtkach,  przechodząc z sali gimnastycznej 

do sal lekcyjnych musiały przejść z jednego do drugiego budynku, zamarzała woda w rurach). 

Powiedział, że bardzo mu przykro, młodemu człowiekowi i ma nadzieję, że większości młodym 

rodzicom też, słuchać, że szkoła jest przewymiarowana i nikomu nie potrzebna. Wspomniał o 

wypowiedziach niektórych mieszkańców: „a po co Wam nowa szkoła, zróbcie lepiej drogę, 

zróbcie lepiej chodnik, my chodziliśmy do starej to i dzieci mogą chodzić do starej” i o tym że 

nie może zrozumieć takiego sposobu myślenia. Nie żałuje decyzji o budowie szkoły i gdyby 

miał ponownie analizować potrzebę budowy to podjąłby dokładnie taką samą decyzję. 

Powiedział, że po pierwszej wizycie w starej szkole już wiedział, że nie można dalej 

akceptować tego, że dzieci uczą się w takich warunkach. W końcu 2014  roku, przyszedł 

piastować urząd burmistrza a kilka lat później otworzono nową szkołę (w 2019 roku- przyp. 

autora). Samorząd to trudne zadanie udźwignął. Powiedział, że dziś ogromnie go cieszą 

uśmiechnięte i zadowolone dzieci, uczące się w warunkach nie odbiegających od obecnych 

standardów. Nie rozumie pretensji, tych osób, którzy mieli możliwość kiedyś coś zrobić a nic 

nie zrobili. Dodał, że inwestycja, z budżetu gminy kosztowała około 7 milionów oraz, że były 

robione analizy demograficzne, ponieważ bez tego żadna instytucja nie przyznałaby 

dofinansowania.   

Pan Andrzej Nowak powiedział, że często składał pisma w sprawie złych warunków 

nauki i pracy w  szkoły w latach 2000-2008 i prosił, żeby to sprawdzić. Wiceprzewodnicząca 

Agnieszka Lenartowicz poprosiła o zakończenie tej dyskusji.  

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XXXVIII sesji Rady Miejskiej, Wiceprzewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad dnia 30 grudnia 2021 roku.  

  

Przygotowała: Katarzyna Więckowska 


